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Algemeen Bestuur Avri 
 
OPENBARE VERGADERING -  
CONCEPT verslag 16 februari 2023 
 
(Vergaderzaal Avri te Geldermalsen) 
 

   
Aanwezige AB-leden   
gemeente Buren De heer J.P. Neven Voorzitter DB en AB  
gemeente Culemborg Mevrouw D. Bijvoet Lid AB 
gemeente Maasdriel De heer E.H.C. Hoften Lid AB 
gemeente Neder-Betuwe De heer S.H.R. van Someren Lid AB 
gemeente Tiel De heer R.J. Dijkstra Lid AB (digitaal) 
gemeente West Betuwe Mevrouw J.W. van Vrouwerff Lid DB en AB 
gemeente West Maas en Waal De heer F.J.J. van Gelder Lid DB en AB 
gemeente Zaltbommel De heer C.A.H. Zondag Lid AB 
   
Woordvoerder(s) namens Avri De heer W. Brouwer Directeur Avri / secretaris Bestuur 
Notulen Mevrouw B. Koopman Avri 
   
 
 

# Subject Besluit / Conclusie 

1. Opening  De voorzitter opent de vergadering om 09.02 uur en verwelkomt alle aanwezi-
gen. 
 

2. Vaststellen agenda De heer Van Someren vraagt om agendapunt 7.1 niet ter besluitvorming maar 
ter bespreking te behandelen. Bij het behandelen van dit agendapunt zal dit be-
sproken worden. 
 
De agenda wordt verder conform vastgesteld.  
 

3. Mededelingen De heer Brouwer geeft aan dat het merendeel van de inwoners gehoor heeft ge-
geven aan de oproep om het afval gedurende de staking in huis te houden. He-
laas is dit niet overal gelukt. Hij bedankt de medewerkers voor het zo snel moge-
lijk opruimen. 
 

4. Ingekomen stukken  

4.1 Brief Harmonievereniging 
Kunst na Arbeid Ingen 

Ter kennisgeving aangenomen. 
 
Zie ook agendapunt 7.1. 
 

4.2 Brief Muziekverenigingen De heer Brouwer geeft aan dat vanochtend nog een brief is binnengekomen 
namens de muziekverenigingen: Fanfare OBK Brakel, Fanfare De Volharding 
Kerkwijk, Fanfare Prin Hendrik Aalst, Fanfare Concordia Nederhemert , Fanfare 
Pr. Juliana Nederhemert, Chr. Brassband Harp en Luit Vuren, Fanfare OBK Well 
en Muziekvereniging DES Hedel.  
 
Ook zij vragen om nog geen besluit te nemen maar eerst alternatieve werk-
zaamheden bedenken en samen uitwerken. 
 
De brief wordt na de vergadering toegevoegd aan de vergaderstukken. 
Het AB neemt ook deze brief ter kennisgeving aan. 
 
De heer Van Someren merkt op dat bij de gemeente Neder Betuwe ook drie 
brieven binnengekomen zijn en bij de gemeente zelf in behandeling worden ge-
worden. 
 

5. Besluitenlijst en actielijst 

5.1 Concept verslag AB 15 de-
cember 2022 
 

Besluit: het AB stelt het AB verslag van 15 december 2022 ongewijzigd vast. 
 

5.2 Concept verslag Bijzondere Besluit: het AB stelt het verslag van de Bijzondere AB vergadering van 17 no-
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AB vergadering 17 novem-
ber 2022 
 

vember 2022 ongewijzigd vast. 
 

5.3 Cumulatieve actielijst De actielijst wordt besproken en bijgewerkt. Actie BS  
 

6. Terugkoppeling Platform-
bijeenkomst 17 november 
2022 

De platformbijeenkomst werd dit keer in de Gelderlandfabriek te Culemborg ge-
houden. 
Tijdens deze avond is de AB agenda uitvoerig besproken en kwam het voorstel 
Inzet verenigingen bij de papierinzameling ook uitgebreid aan bod. Ook op deze 
avond hebben we aangegeven dat veiligheid boven alles staat. 
 

7. Ter besluitvorming  

7.1 AB voorstel Inzet verenigin-
gen bij de papierinzameling 

De voorzitter geeft ieder AB-lid het woord: 
 
Zaltbommel 
Veiligheid gaat voor alles en als we dit niet kunnen garanderen, dan meteen 
stoppen. De verantwoordelijkheid voor de verenigingen ligt bij de gemeenten en 
niet bij Avri. Avri kan hierbij alleen ondersteunend ingezet worden. 
Daarnaast wil de gemeente kijken naar een regeling voor alle verenigingen en 
niet alleen naar die verenigingen die nu papier ophalen. 
Zaltbommel stemt in met het voorstel. 
 
West Maas en Waal 
Eens met Zaltbommel. Al vijf jaar wordt over dit proces gesproken en is het her-
haaldelijk aan bod geweest bij de gemeenteraad. Het blijft een verkapte subsidie 
en de verantwoordelijkheid ligt bij de gemeente en niet bij Avri. We moeten de 
verenigingen steunen, daarom hebben we ook een afbouwregeling.  
West Maas en Waal stemt in met het voorstel. 
 
Neder-Betuwe 
Voor Neder-Betuwe heeft de huidige regeling geen toekomst meer. De gemeen-
te staat achter het besluit om te stoppen per 1 januari 2024, maar heeft wel be-
denkingen bij de uitgangspunten. De veiligheidssituatie is heel belangrijk en een 
onacceptabel risico. Daarnaast zijn ze het eens dat het een primaire verant-
woordelijkheid is van de gemeente en gaan in gesprek met de verenigingen om 
te kijken of er alternatieve werkzaamheden zijn. Slechts een paar verenigingen 
kunnen gebruik maken van deze riante vergoeding. En doordat de papierprijs 
gekelderd is, is het een subsidie geworden.  
Neder-Betuwe is het eens met het stoppen per 1 januari 2024 en de afbouwre-
geling, maar de raad wil besluitvorming uitstellen. 
 
Maasdriel 
Veiligheid is niet onderhandelbaar. Als de veiligheid in het geding is, dan meteen 
stoppen. Hiervoor is ook begrip bij de verenigingen vanuit Maasdriel. De ge-
meente heeft ook aangegeven dat de verdere ondersteuning van verenigingen 
bij de gemeente ligt en niet bij Avri. De gemeente wil wel graag hierin blijven 
samenwerken met Avri.  
Maasdriel kan instemmen met het voorstel, maar wel met de nadrukkelijke wens 
dat er aan het eind van het jaar een lijst met alternatieven en vergoedingen ligt. 
De verantwoordelijkheid ligt bij de gemeente, maar wel in samenwerking met 
Avri. 
 
Culemborg 
De gemeente is in gesprek gegaan met de verenigingen. Ondanks dat hier al 
een tijd over gesproken wordt, kwam het voorstel bij meerdere verenigingen toch 
onverwachts. Het voorstel doet geen recht aan de verenigingen, die het werk 
goed en veilig uitvoeren. Veiligheid is heel belangrijk, maar wel regelbaar. De 
vergoeding is geen subsidie, omdat er werkzaamheden worden uitgevoerd. 
Eens dat er gekeken moet worden of er een eerlijke manier is om de werkzaam-
heden te verdelen over alle verenigingen. 
In het voorstel wordt gesproken over een korting op de afvalstoffenheffing als er 
gestopt. Daarvan zoekt zij nog de onderbouwing.  
Culemborg kan nog niet instemmen met het voorstel. Zij willen eerst communica-
tie en alternatieven zoeken voordat besluitvorming plaatsvindt. 
 
West Betuwe 
De gemeente stemt tegen het voorstel en wil dat de papierinzameling met ver-
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engingen gehandhaafd blijft. Zo staat het ook in het coalitieakkoord van West 
Betuwe. De veiligheid is geregeld zolang de verenigingen zich aan de veilig-
heidsinstructies houden. Eens met Culemborg dat er eerst gecommuniceerd 
moet worden. 
 
Tiel 
Het voorstel is gisteren in de raad besproken. Zij willen graag het volgende on-
derzoeken: veiligheid is heel belangrijk, maar hoeveel ongelukken zijn er ge-
weest; willen graag de wachtlijst zien; moet transparant zijn en open staan voor 
alle verenigingen. De gemeente wil zelf geld ter beschikking stellen. Alternatie-
ven moeten wel veilig zijn. 
Tiel doet het voorstel om voor de zomer een betere onderbouwing en in samen-
werking met de verenigingen de taken uit te werken. Besluitvorming vindt dan in 
het vierde kwartaal 2023 plaats. 
 
Buren 
De veiligheid staat ook voor Buren voorop. In de raad van Buren is een motie 
aangenomen om eerste de alternatieven uit te werken en in gesprek te gaan met 
de verenigingen. De binnengekomen brieven laten hetzelfde verzoek zien.  
Buren wil een zorgvuldig besluit, dat betekent eerst in gesprek gaan, alternatie-
ven uitwerken en later besluitvorming laten plaatsvinden. 
 
Reactie vanuit Avri 
De heer Brouwer beschrijft het proces tot nu toe. Deze discussie is namelijk in 
2011 al begonnen. De afgelopen jaren zijn er veel gesprekken gevoerd, maar 
besluitvorming ontbrak in dit gremium. Avri vraagt het bestuur om wel een besluit 
te nemen waaruit de urgentie blijkt om gezamenlijk tot alternatieven te komen. 
Het voorstel zou hier op aangepast kunnen worden door bijvoorbeeld een voor-
nemen uit te spreken. 
 
Daarnaast is berekend dat de afvalstoffenheffing uiteindelijk 3 á 4 euro omlaag 
zou kunnen. Het bedrag is nog niet concreet te benoemen, omdat de afbouwre-
geling ook nog betaald moet worden.  
 
Besluit: het AB stelt met een meerderheid van zeven tegen één de volgende 
punten voor nu vast: 

1. Kennis nemen van de notitie “Samenwerken met verenigingen, kerken 
en andere maatschappelijke organisaties1”. 

2. Alternatieve mogelijkheden en taken (bij gemeenten en bij Avri) voor 
verenigingen aanbieden als alternatief voor de papierinzameling.  

3. De uitgangspunten vaststellen voor de alternatieve mogelijkheden en 
taken die Avri aanbiedt. 

4. In 2023 de alternatieve mogelijkheden en taken uitwerken door de ge-
meenten en respectievelijk Avri. 

5. Voornemen uitspreken om vanaf 1 januari 2024 te stoppen met de inzet 
van verenigingen bij de inzameling van papier. En hierover in het vierde 
kwartaal van dit jaar een definitief besluit te nemen. 

 
De volgende punten worden meegenomen in de definitieve besluitvorming in het 
vierde kwartaal: 

6. De kosten voor de alternatieve taken van Avri niet te dekken uit het ba-
sispakket. 

7. De vergoeding aan de verenigingen in drie jaar af te bouwen met ach-
tereenvolgens 75%, 50%, 25%. 

8. De afbouwkosten ten laste laten komen van het basispakket, uitgaande 
van een inspanningsverplichting van de verenigingen om per 1 januari 
2024 zoveel mogelijke alternatieve werkzaamheden te hebben. 

 
De gemeente West Betuwe stemt tegen het voorstel, omdat zij de papierinzame-
ling in samenwerking met de verenigingen wil voortzetten. 
 

  De voorzitter schorst de vergadering voor 5 minuten en start de vergadering 
weer om 10.22 uur.  
 

7.2 AB voorstel Kadernota 2024 Besluit: het AB stelt de Kadernota 2024 ongewijzigd vast. De zienswijzenota wordt 

 
1 Hierna zullen de verenigingen, kerken en andere maatschappelijke organisaties aangeduid worden met “verenigingen”. 
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meegenomen in de behandeling van de begroting, hiermee komt voorstel 1 Kennis te 
nemen van de zienswijzenota te vervallen. 

 

7.3 AB voorstel Flexibele toe-
gangspassen ondergrondse 
restafvalcontainers 

Naar aanleiding van het voorstel vraagt de heer Van Someren aandacht voor de 
software, dat alles goed werkt. De heer Brouwer geeft aan dat de software in-
middels verbeterd is en hij vraagt enig geduld om te kunnen implementeren. 
 
Besluit: het AB stemt in met het toegankelijk maken van alle ondergrondse con-
tainers, in eigendom van Avri, voor restafval voor inwoners met een Avri-pas. 
Het voorstel wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

7.4 AB voorstel BTW mengper-
centage Avri 

De voorzitter geeft aan dat het voorstel vooraf besproken is met de AB leden en 
de financiële wethouders. 
 
Vragen naar aanleiding van: 

• Kunnen wij voortaan bestuurlijke invloed krijgen op de externe controle 
van het mengpercentage? 

De heer Brouwer: dit voorstel is in goed overleg met alle financiële adviseurs van 
de gemeenten opgesteld. Hij stelt voor om het bestuur te betrekken bij de op-
drachtformulering voor soortgelijke externe onderzoeken in de toekomst. 
 

• Kan de belastinginspecteur schriftelijk bevestigen dat deze werkwijze 
juist is? 

De voorzitter: we hadden juist afgesproken om hier in dit gremium over te beslis-
sen en het niet voor te leggen aan de belastinginspecteur. Eerdere contacten 
met de belastinginspecteur hebben immers geen aanleiding gegeven tot ondui-
delijkheid of vragen van de zijde van de fiscus. 
 
Besluit: het AB stelt het voorstel BTW mengpercentage Avri met een meerder-
heid van zeven tegen één vast en besluit hiermee: 
1. het BTW aandeel in de afvalstoffenheffing ‘vast te klikken’ op een vast bedrag 
en daarmee het percentage langzaam terug te brengen tot het mengpercentage, 
passen bij de actuele BTW-druk; 
2. eens in de 5 jaar deze methodiek te evalueren. Het DB dan wordt betrokken 
bij de opdrachtformulering voor een extern onderzoek. 
 
Gemeente Culemborg stemt tegen, omdat zij op schrift de goedkeuring op de 
gehanteerde btw-systematiek van de belastinginspecteur wil zien. 
 

8. Ter bespreking 
Geen punten ter bespreking. 
 

9. Ter informatie Geen punten ter informatie. 
 

10. Rondvraag Van de rondvraag wordt geen gebruikt gemaakt. 
 

11. Sluiting De voorzitter bedankt de aanwezigen. De vergadering wordt op om 10.38 uur 
afgesloten. 

 
✓  Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met 

een ‘vinkje’ en komen niet terug in de actielijst. 
 


